
1 
 

  

OBČINA ŠENČUR     

Kranjska 11, 4208   

Šenčur   

tel. 04 – 2519-100   

e-mail:obcina@sencur.si    

url:www.sencur.si            tč.2        

  

    

Številka: 032-00024-2018/016    

Datum: 26.11.2020       

     

     

Z A P I S N I K     

     

     

16. redne seje Občinskega sveta Občine Šenčur, ki je potekala v sredo, 25.11.2020, preko 

videokonference – aplikacija Microsoft Teams, s pričetkom ob 16.00 uri.     

     

PRISOTNI: Slavka Weisseisen, Simon Kuhar, Vanja Umnik, Valerij Grašič, Tadej Belehar, Franci 

Podjed, David Štrajhar, Živa Mali, Petar Potkonjak, Aleš Perič Močnik, Domen Kern, Andreja 

Pintar, Nuša Bašelj Jagodic, Urška Blumauer, Marjan Kristanc, Matej Knific  in Sebastian Mohar 

        

OPRAVIČENO ODSOTNI: nihče 

    

OSTALI PRISOTNI: župan Ciril Kozjek, tajnik občine Marija Cankar, poslovna sekretarka 

Damjana Kastelic, strokovna sodelavca Občine Aleš Puhar in Vesna Bolka, predsednik  NO - 

Jože Gašperlin, članica NO – Barbara Galičič Drakslar, strokovni sodelavki Ržišnik Perc d.o.o 

Saša Smolej in Špela Kragelj Bračko, Slavi Bučan - R Kranj in Danica Zavrl Žlebir – Gorenjski glas 
           

DNEVNI RED:    

 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 15. redne in 3. dopisne seje občinskega sveta  
3. Predlog Odloka o programu opremljanja in merilih za odmere komunalnega prispevka 

za območje izgradnje kanalizacije v naseljih Voklo in Prebačevo - druga obravnava 
4. Predlog Sklepa o tehničnem popravku Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem 

načrtu kmetijskega gospodarstva Bobnar 

5. Predlog Sklepa o tehničnem popravku Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem 
načrtu prestavitve kmetijskega gospodarstva Kordež 

6. Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o občinskem podrobnem prostorskem 
načrtu za sanacijo nelegalnih in neskladnih gradenj v občini Šenčur- skrajšani 
postopek 

7. Sklep o lokacijski preveritvi LP 03 na območju enote urejanja prostora ŠE-38 
8. Sklep o lokacijski preveritvi LP 04 na območju enote urejanja prostora ŠE-40 
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9. Dopolnjen osnutek odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje 
urejanja Šenčur ŠE-37 IG - prva obravnava  

10. Dopolnjen osnutek odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje 
urejanja Šenčur ŠE-36 IG – 2. faza / prva obravnava 

11. Predlog Odloka o podelitvi koncesije za izvajanje programa predšolske vzgoje in 
varstva v Občini Šenčur – prva obravnava 

12. Končno poročilo o opravljenem nadzoru »Izposoja stojnic v obdobju 2017-2020«.  
13.  Predlog Sklepa o predlogu kandidatov za sodnike porotnike na Okrožnem sodišču v 

Kranju 
14. Informacija o tekočih aktivnostih v občini  
15. Pobude in vprašanja 
16. Razno 

 
 

 

Ad.1    
     

Sejo je vodil župan Ciril Kozjek, ki je vse svetnike ter ostale navzoče lepo pozdravil in po 
ugotovitvi sklepčnosti (prisotnih vseh 17 svetnikov) pričel z delom.     

     
Župan je na podlagi predloga Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
predlagal umik 13. točke dnevnega reda-nezadostno število prijav, ostale se ustrezno 
preštevilčijo. Rok za prijavo kandidatov za sodnike porotnike se je podaljšal do 14.12.2020 
do 12. ure.  
Svetniki so s predlaganim soglašali, zato je župan predlagal sprejem naslednjega  

     
SKLEPA:      
     
Potrdi se spremenjeni dnevni red 16. redne seje občinskega sveta Občine Šenčur. 
 
Glasovalo je 17 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.      
     

     
Ad.2 

      
Na priloženi zapisnik 15. redne seje je g. Perič Močnik dal pripombo na zapis njegovega 
navajanja na strani 12, kjer je zapisano »…, da je svoje pobude dal tudi Svet za preventivo…, 
naj se pravilno zapiše »…..da je svoje pobude dal tudi OO SDS Šenčur….«. Na priloženi zapisnik 
3. dopisne seje ni bilo pripomb, zato je župan v potrditev predlagal naslednji  
 

SKLEP: 
 

Potrdita se zapisnik 15. redne seje-s predlagano pripombo in zapisnik 3. dopisne seje 
Občinskega sveta Občine Šenčur.  
 

Glasovalo je 17 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  
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Ad.3 
 

Strokovni sodelavec Občine, g. Puhar je povedal, da se z  Odlokom o programu opremljanja 
stavbnih zemljišč za kanalizacijsko omrežje v naseljih Prebačevo in Voklo sprejme Program 
opremljanja stavbnih zemljišč za kanalizacijsko omrežje v naseljih Prebačevo in Voklo (v 
nadaljevanju: program opremljanja). 

Program opremljanja določa: 

o območje opremljanja, 
o novo komunalno opremo, 
o roke za izvedbo in etapnost opremljanja, 
o finančna sredstva za izvedbo opremljanja, 
o podlage za odmero komunalnega prispevka za novo komunalno 

opremo. 
Podlage za odmero komunalnega prispevka za novo komunalno opremo iz prejšnjega 
odstavka, določene s tem odlokom so: 

o obračunska območja nove komunalne opreme, 
o skupni in obračunski stroški nove komunalne opreme, 
o preračun obračunskih stroškov nove komunalne opreme na enoto 

mere, 
o razmerje med deležem gradbene parcele stavbe (DpN) in deležem 

površine objekta (DtN) pri izračunu komunalnega prispevka za novo 
komunalno opremo. 

Komunalni prispevek se plača v enkratnem (celotnem) znesku, lahko pa se komunalni 
prispevek plača v največ 12 mesečnih obrokih. Minimalni znesek mesečnega obroka je 100,00 
EUR. Podrobnosti o številu obrokov, načinu zavarovanja in ostalih vprašanjih se določijo z 
odločbo. 
Višina komunalnega prispevka za izgradnjo novega kanalizacijskega omrežja za posamezno 
stavbo se navzdol omeji z zneskom  300 EUR, navzgor pa z zneskom 1.800 EUR.  
Na osnovi sprejetega odloka bo možna izdaja odločb o odmeri komunalnega prispevka in 
priključitev zavezancev na novozgrajeno kanalizacijsko omrežje. 
Besedilo odloka je pregledala tudi Statutarno pravna komisija, ki je podala slovnične in en 
vsebinski popravek, kar smo vse sprejeli.  
 
Program opremljanja je dal župan v razpravo, v kateri sta sodelovala svetnika g. Knific in g. 
Grašič.  
 
Po končani razpravi je župan v potrditev predlagal naslednji  
 
SKLEP: 
 
Sprejme se Odlok o programu opremljanja in merilih za odmero komunalnega prispevka za 
območje izgradnje kanalizacije v naseljih Prebačevo in Voklo - druga obravnava. 
 
Glasovalo je 17 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  
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Ad.4 
 

Tehnični popravek Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu kmetijskega 
gospodarstva Bobnar je obrazložil strokovni sodelavec Občine, g. Puhar.  
Pojasnil je, da je Občinski svet Občine Šenčur je na svoji 21. redni seji dne 23.08.2017, sprejel Odlok o 
Občinskem podrobnem prostorskem načrtu kmetijskega gospodarstva Bobnar (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 41/2017), ki je začel veljati 26.08.2017. 
V postopku priprave in sprejema Odloka podrobnega prostorskega načrta kmetijskega gospodarstva 
Bobnar, je prišlo do očitne tehnične napake pri tekstualnem zapisu vertikalnega gabarita stavbe z 
oznako klasifikacije objekta CC-SI 11100, objekta S in F, saj je namesto vertikalnega gabarita stavbe 
(vkopana klet), pritličje, nadstropje ((K)+P+1N), zapisan vertikalni gabarit stavbe (vkopana klet), pritličje, 
mansarda ((K)+P+M), kar pa ni skladno s prerezom stavbe S in F, ki sta prikazana na risbi št. 3, 
Ureditvena situacija s prikazom obstoječe in nove zazidave in iz katerih nedvoumno izhaja etažnost 
stavbe S in F, vertikalnega gabarita ((K)+P+1N). 
Na podlagi navodil in pojasnil Ministrstva za okolje in prostor, št. 010-4/2017/111 z dne 06.04.2017 in št. 
010-9/2019/83-10922-01 z dne 18.03.2019, se lahko tehnični popravki uporabijo le v primeru, če gre za 
popravljanje očitnih pomot tehnične narave. To pomeni, da gre le za dejanske in ne za pravne pomote. 
S tehničnimi popravki predpisov se lahko popravijo redakcijske napake, kot so napake v imenih in 
številkah ter druge očitne pisne ali na primer računske pomote ter pomanjkljivosti v obliki. 
Glede na to, da nedvomno izhaja vertikalna velikost objektov S in F iz grafičnih prilog Odloka podrobnega 
prostorskega načrta kmetijskega gospodarstva Bobnar, predlagamo, da se s tehničnim popravkom 
odpravi napaka in se uskladi tekstualni del Odloka podrobnega prostorskega načrta kmetijskega 
gospodarstva Bobnar z grafičnim delom navedenega prostorskega akta. 
Besedilo popravka je pregledala tudi Statutarno pravna komisija, katere pripombe smo upoštevali.  
 
Besedilo popravka odloka je dal župan v razpravo, v kateri sta sodelovala svetnika g. Štrajhar in g. Kuhar, 
nato je župan v potrditev predlagal sledeč  
 
SKLEP:  
 
Sprejme se Tehnični popravek Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu 
kmetijskega gospodarstva Bobnar. 
 
Glasovalo je 14 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  
 
 

Ad.5 
 

Tehnični popravek Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu prestavitve kmetijskega 
gospodarstva Kordež je obrazložil strokovni sodelavec Občine, g. Puhar.  
Povedal je, da je Občinski svet Občine Šenčur na svoji 21. redni seji dne 23.08.2017, sprejel 
Odlok o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu prestavitve kmetijskega gospodarstva 
Kordež (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 41/2017), ki je začel veljati 26.08.2017. 

V postopku priprave in sprejema Odloka podrobnega prostorskega načrta prestavitve kmetijskega 
gospodarstva Kordež, je prišlo do očitne tehnične napake pri tekstualnem zapisu maksimalne velikosti 
objektov, stavb z oznako klasifikacije objekta CC-SI 12713, 12714, objekti A, B, C, D. Namesto 
maksimalne dolžine 48,00 m je bilo zapisano 36,50 m. Iz grafične priloge Ureditvene situacije s 
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prikazom zazidave in krajinske ureditve, list številka 3, Odloka podrobnega prostorskega načrta 
prestavitve kmetijskega gospodarstva Kordež, nedvoumno izhaja velikost kmetijskega objekta večjih 
dimenzij. 
Na podlagi navodil in pojasnil Ministrstva za okolje in prostor, št. 010-4/2017/111 z dne 06.04.2017 in 
št. 010-9/2019/83-10922-01 z dne 18.03.2019, se lahko tehnični popravki uporabijo le v primeru, če gre 
za popravljanje očitnih pomot tehnične narave. To pomeni, da gre le za dejanske in ne za pravne 
pomote. S tehničnimi popravki predpisov se lahko popravijo redakcijske napake, kot so napake v imenih 
in številkah ter druge očitne pisne ali na primer računske pomote ter pomanjkljivosti v obliki. 
Glede na to, da nedvomno izhaja velikost objektov iz grafičnih prilog Odloka podrobnega prostorskega 
načrta prestavitve kmetijskega gospodarstva Kordež, predlagamo, da se s tehničnim popravkom 
odpravi napaka in se uskladi tekstualni del Odloka podrobnega prostorskega načrta prestavitve 
kmetijskega gospodarstva Kordež z grafičnim delom navedenega prostorskega akta. 
 
G. Puhar je povedal, da smo sprejeli tudi vse pripombe Statutarno pravne komisije, ki je pregledala 
predlog popravka.  
 
O tehničnem popravku odloka je razpravljal g. Štrajhar, nato je župan v potrditev predlagal sledeč  
 
SKLEP:  
 
Sprejme se Tehnični popravek Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu prestavitve 
kmetijskega gospodarstva Kordež.  
 
Glasovalo je 17 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  
 
 

Ad.6 
 

Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu 
za sanacijo nelegalnih in neskladnih gradenj v Občini Šenčur – skrajšani postopek je obrazložil strokovni 
sodelavec Občine, g. Puhar.   
Pri uporabi Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za sanacijo nelegalnih in 
neskladnih gradenj v Občini Šenčur (v nadaljevanju OPPN) je prišlo do nejasnosti pri uporabi 
določil vrste dopustnih gradenj in ureditev ter grafičnim delom odloka. 
Kratek postopek ne predstavlja vsebinsko novega določanja ali spreminjanja namenske rabe 
prostora, načrtovanja novih prostorskih ureditev ali določanja novih prostorskih izvedbenih 
pogojev, je pa potreben zaradi odprave napak v tekstualnem delu OPPN oziroma jasnejših 
določb. 
Zaradi odprave nedvoumnosti ter nepotrebnih časovnih zamikov je predlagana sprememba 
oziroma dopolnitev osmega člena OPPN. S celotnim odlokom tako tekstualnim in grafičnim 
delom so soglašali vsi nosilci urejanja prostora. Sanacije in legalizacije objektov, s katerimi se 
nosilci urejanja prostora niso strinjali, so bile izvzete iz postopka. 

Na podlagi 80. člena Poslovnika Občine Šenčur in 125. in 289. člena v povezavi s 124. členom Zakona o 
urejanju prostora (Uradni list RS, št. 61/17) se te spremembe in dopolnitve Odloka o občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu za sanacijo nelegalnih in neskladnih gradenj v Občini Šenčur (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 12/19) vodijo po kratkem postopku. 
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Ker svetniki o predlaganem besedilu niso razpravljali je župan v potrditev predlagal naslednji  

SKLEP: 

Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem  podrobnem prostorskem 
načrtu za sanacijo nelegalnih in neskladnih gradenj v Občini Šenčur — skrajšani postopek. 

 
Glasovalo je 17 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO SPREJET.  

 
 

Ad.7 
 

Elaborat lokacijske preveritve za del enote urejanja prostora ŠE-38 je obrazložil strokovni sodelavec Občine, g. 
Puhar in povedal, da je naročnik in pobudnik lokacijske preveritve podjetje RP Investicije d.o.o., ki 
je lastnik zemljišča na območju enote urejanja prostora ŠE-38 - v nadaljevanju EUP ŠE-38. 
Območje EUP ŠE-38 se nahaja na zahodnem delu Poslovne cone Šenčur, južno od naselja 
Šenčur in se ureja z Odlokom o občinskem lokacijskem načrtu za območje Šenčur — jug OPC 
P2B (Uradni vestnik Gorenjske, št. 30/2005, 3/2009, 12/2009, Uradno glasilo slovenskih občin, 
št. 50/2015) — v nadaljevanju OLN. OLN na obravnavanem območju predvideva umestitev 
stavbe z oznako P2B-1. Naročnik na obravnavanem območju želi začasno umestiti samostojno 
parkirišče. 
Prostorski izvedbeni pogoji veljavnega OLN, ki ureja obravnavano območje, umestitve parkirišč 
na območja, ki so določena za gradnjo stavb, ne predvidevajo. Investitor zato podaja pobudo za 
postopek Lokacijske preveritve skladno z določbami 127. člena ZUreP-2 — omogočanje začasne 
rabe prostora. 
 
Na podlagi navedenega predlagamo, da se na zemljišču s parc. št. 1987 k.o. Šenčur dopusti začasna umestitev 
parkirišča, klasifikacije CC-SI 21122 Samostojna parkirišča. Čas izvajanja začasne rabe je 7 let. 
 
V razpravi je bilo svetniku g.  Knificu pojasnjeno vprašanje, nato je župan v potrditev predlagal naslednji  
 
SKLEP: 
 
Sprejme se Sklep o lokacijski preveritvi LP 03 na območju enote urejanja prostora ŠE-38. 
 
Glasovalo je 17 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO SPREJET.  
 
 

Ad.8 
 

Strokovni sodelavec Občine, g. Puhar je obrazložil tudi Elaborat lokacijske preveritve za del enote urejanja 
prostora ŠE-40. Pojasnil  je, da je naročnik in pobudnik lokacijske preveritve podjetje RP Investicije 
d.o.o., ki je lastnik zemljišč na območju enote urejanja prostora ŠE-40 (krajše: EUP ŠE-40). 
Predmetna lokacijska preveritev je predlagana za namen smotrne uporabe in aktivacije 
njegovih zemljišč, ki trenutno niso v uporabi. 
Območje EUP ŠE-40 se nahaja v Poslovni coni Šenčur, južno od naselja Šenčur in se ureja z 
Občinskim podrobnim prostorskim načrtom za območje urejanja Šenčur ŠE-40 IG —zahod 
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(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 39/2013) (krajše: OPPN). 
Tangirana zemljišča, ki so predmet pobude, so skladno z OPPN namenjena za gradnjo 
objektov za potrebe obrtno — poslovne dejavnosti (objekte z oznakami 1A, 18 in 1C). Na tej 
lokaciji želi pobudnik začasno urediti samostojno parkirišče za osebna vozila. Predvideno 
parkirišče ne bo javnega značaja in bo namenjeno interni uporabi zaposlenih na območju 
Poslovne cone Šenčur. 

Prostorski izvedbeni pogoji veljavnega OPPN, ki ureja obravnavano območje, umestitve 
samostojnih parkirišč na območja, ki so določena za gradnjo stavb, ne predvidevajo. Investitor 
zato podaja pobudo za postopek Lokacijske preveritve skladno z določbami 127. člena ZUreP-
2 — omogočanje začasne rabe prostora. 

Na podlagi navedenega predlagamo, da se na zemljiščih s parc. št. 2004, 2006 in 2007, vse 
k.o. Šenčur (2119 dopusti začasna umestitev parkirišča, klasifikacije CC-SI 21122 Samostojna 
parkirišča. Čas izvajanja začasne rabe je 7 let. 

Predlagano besedilo sklepa je dal župan v razpravo, v kateri so sodelovali svetniki g. Štrajhar, 
g. Knific, g. Grašič in g. Kristanc. Po končani razpravi je župan v sprejem predlagal sledeč  

SKLEP: 

Sprejme se Sklep o lokacijski preveritvi LP 04 na območju enote urejanja prostora ŠE-40. 

Glasovalo je 17 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO SPREJET.   

 

Ad.9 

Predlog Odloka o OPPN za območje urejanja Šenčur ŠE-37 IG-prva obravnava je obrazložila 
strokovna sodelavka podjetja Protim Ržišnik Perc d.o.o, ga. Špela Kragelj Bračko. 
Povedala je, da sta investitorja v juliju 2019 občini Šenčur podala pobudo za izdelavo OPPN. 
Ker je pobuda hkrati vsebovala tudi vso zahtevano vsebino za izhodišča za pripravo 
predmetnega prostorskega akta, slednja niso bila izdelana kot samostojen dokument, ampak 
se je pobuda hkrati štela tudi kot izhodišče za pripravo OPPN. 
Na podlagi dane pobude je bila med Občino Šenčur in investitorjema (pobudnikoma) 
sklenjena pogodba o medsebojnih obveznostih v postopku priprave OPPN in s strani MOP 
dodeljena ID št. prostorskega akta v zbirki prostorskih aktov: 1330. Dne 13.8.2019 je župan 
sprejel Sklep o pripravi Občinskega podrobnega prostorskega načrta za območje urejanja 
Šenčur ŠE-37 IG, ki je bil javno objavljen na spletni strani občine in Uradno glasilo slovenskih 
občin. 

Po javni objavi sklepa so bili pristojni nosilci urejanja prostora pozvani, da podajo konkretne 
smernice in mnenja o verjetnosti pomembnejših vplivov OPPN na okolje. MOP je bil zaprošen 
za izdajo odločbe glede obveznosti izvedbe celovite presoje vplivov na okolje (v nadaljevanju 
CPVO). 
Do septembra 2019 so bile pridobljene konkretne smernice vseh pristojnih nosilcev urejanja 
prostora. Pridobljena je bila tudi odločba MOP št. 35409-215/2019/13 z dne 4.11.2019, da v 
postopku priprave OPPN CPVO ni treba izvesti, saj z OPPN predvideni posegi ne predstavljajo 
pomembnejšega vpliva na okolje. 
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Seznam pristojnih nosilcev urejanja prostora in kopije pridobljenih konkretnih smernic, mnenj 
o verjetnosti pomembnejših vplivov na okolje ter odločbe MOP, da CPVO v tem postopku ni 
potrebna, so sestavni del OPPN (0.6.4. Smernice in mnenja nosilcev urejanja prostora). 
Ob upoštevanju prejetih smernic in strokovnih podlag je bil v februarju 2020 izdelan osnutek 
OPPN. Nosilci urejanja prostora so bili zaprošeni za podajo prvih mnenje k osnutku OPPN. Od 
marca 2020 do avgusta 2020 so bila pridobljena prva mnenja nosilcev urejanja prostora. 

 Ob upoštevanju prejetih mnenj je bil v septembru 2020 izdelan dopolnjen osnutek OPPN. 
 

Predlagano besedilo je dal župan v razpravo, v kateri so sodelovali svetniki g. Grašič, g. 
Belehar in g. Mohar. 
 

Po končani krajši razpravi je župan v potrditev predlagal sledeč  

 
SKLEP: 

 
Sprejme se predlog Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje 
urejanja Šenčur ŠE-37, prva obravnava.  

 
Glasovalo je 17 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO SPREJET.  

 

 
Ad.10 

 

Besedilo predloga Odloka o OPPN za območje urejanja Šenčur ŠE-36 IG-2.faza-prva obravnava 
je obrazložila strokovna sodelavka podjetja Protim Ržišnik Perc d.o.o., ga. Saša Smolej.  
Povedala je, da se območje OPPN 2. faza nahaja ob državni cesti G2-104/1136 Kranj-Spodnji 
Brnik, za katero je predvidena širitev v štiripasovnico. Predviden je nov dovoz na UE 3 preko 
novega cestnega priključka z državne ceste (P4). Izvoz z UE 3 se bo vršil preko obstoječega 
cestnega priključka na državno cesto P1, ki se nahaja na vzhodni strani OPPN 1. faza. 
Za dostop do površin znotraj UE 3 bo potrebno znotraj območja OPPN 1. faza izvesti interne 
prometne poti do obravnavanega območja. Območje OPPN 2. faza je dostopno preko novega 
uvoza (P4) z glavne ceste G2-104/1136 Kranj-Brnik in preko sosednjega območja OPPN 1. faza 
in sicer preko občinske ceste z oznako 390561, ki se navezuje na glavno cesto preko 
obstoječega priključka P1. 
Cestni priključek P1 je bil obdelan v OPPN 1. faza, skladno z idejnim projektom: 

IDP — idejni projekt, Ureditev priključevanja območja OPPN SENČUR ŠE-36 IG na 
državno cesto G2-104/1136 Kranj-Spodnji Brnik, na odseku med km 1.850 (cca) in km 
2.370 (cca), levo v smeri stacionaže (PLANING d.o.o. Križe, št. P-554/C, maj 2017, 
september 2017 - po recenziji). 

Za uvoz na obravnavano območja OPPN 2. faza se izvede nov uvoz (P4), skladno z izdelanim 
projektom: 

- IDP, št. P-621, Ureditev priključevanja območja OPPN Šenčur ŠE-36 IG — 2. faza na 
državno cesto G2-104/1136 Kranj — Spodnji Brnik, na odseku med km 2.0+50 (cca) in km 
2.1+00 (cca), levo v smeri stacionaže, september 2018, po recenziji april 2020 (Planing 
d.o.o.). Gradnja priključkov na državno cesto se izvede v dveh fazah (začasna in končna 
ureditev): 

- začasno se nova priključka uredi na obstoječe stanje državne ceste; 
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- končna ureditev novih priključkov na državno cesto se izvede istočasno z rekonstrukcijo 
in 

- preureditvijo državne ceste v štiripasovnico. 
Pred ali najkasneje sočasno z rekonstrukcijo in preureditvijo državne ceste v štiripasovnico je 
potrebno rekonstruirati in preurediti obstoječ cestni priključek P1 (končna ureditev), začasna 
rekonstrukcija cestnega priključka P1 pa mora biti izvedena najkasneje do pričetka uporabe 
novih objektov na območju UE 3a. skladno z izdelano idejno zasnovo krožišča K1 po projektu P-
366/17, januar 2018, po recenziji avgust 2018 - varianta C (CE Design d.o.o), na osnovi katerega 
je v OPPN predvidena rezervacija prostora za bodočo ureditev državne ceste G2-104/1136 
Kranj-Spodnji Brnik na tangiranem odseku. 
 
V obsežnejši razpravi so sodelovali svetniki ga. Umnik, g. Štrajhar g, Kristanc, g. Belehar, g. 
Perič Močnik in g. Grašič. 
 
Po končani razpravi je župan v potrditev predlagal naslednji  
 
SKLEP:  
 
Sprejme se predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje urejanja 
Šenčur ŠE-36-IG – 2. faza, prva obravnava.  
 
Glasovalo je 17. Vseh 17 svetnikov je glasovalo PROTI SPREJEMU odloka. Sklep NI BIL SPREJET. 

 
 

Ad.11 
 

Odlok o podelitvi koncesije za izvajanje program predšolske vzgoje in varstva v občini Šenčur 
– prva obravnava je obrazložila strokovna sodelavka Občine, ga. Bolka.  
Pojasnila je, da Zakon o financiranju vzgoje in izobraževanja (ZOFVI) v  73. in 74. členu 
določa, da se za opravljanje javne službe na področju vzgoje in izobraževanja lahko podeli 
koncesija zasebnemu vrtcu in tudi zasebniku, če izpolnjuje pogoje za izvajanje javno 
veljavnih programov. Koncesija se dodeli z odločbo lokalne skupnosti na podlagi javnega 
razpisa, ki se objavi v Uradnem listu RS. Nadalje ZOFVI določa vsebino koncesijske pogodbe, 
rok za odpoved koncesije in primere, v katerih je potrebno odvzeti koncesijo.  
Zakonska določila so povzeta tudi v predlaganem Odloku o podelitvi koncesije za izvajanje 
programa predšolske vzgoje in varstva v Občini Šenčur (v nadaljevanju: Odlok). Odlok določa 
predmet, pogoje, kriterije, postopek podeljevanja koncesije, sklenitev koncesijske pogodbe in 
njeno izvajanje ter prenehanje koncesije na področju javne službe predšolske vzgoje in varstva. 
Koncesija se podeli na podlagi javnega razpisa, ki se objavi v Uradnem listu RS in na spletni 
strani občine. Pregled in presojo prispelih ponudb vodi strokovna komisija, ki jo imenuje 
župan kot predstavnik koncedenta. Komisija oceni vse prispele ponudbe ter predlaga 
koncedentu ponudnika, za katerega meni, da najbolj ustreza postavljenim merilom. Po 
končanem postopku na predlog komisije občinska uprava izda odločbo o izbiri 
koncesionarja. Po pravnomočnosti odločbe koncedent in izbrani koncesionar skleneta 
koncesijsko pogodbo. Koncesijska pogodba se sklene za dobo največ  5 let, če so izkazane 
potrebe, se koncesijska pogodba lahko podaljša. 
 
O besedilu odloka so razpravljali svetniki g. Kuhar, g. Grašič in g. Štrajhar, nato je župan 
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Občinskemu svetu predlagal, da sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
 
Sprejme se predlog Odloka o podelitvi koncesije za izvajanje programa predšolske vzgoje in 
varstva v Občini Šenčur — prva obravnava. 
 
Glasovalo je 16 svetnikov. ZA je glasovalo 15 svetnikov. 1 svetnik je glasoval PROTI. Sklep JE 
BIL SPREJET. 
 

 
Ad.12 

 
Končno poročilo o opravljenem nadzoru izposoje stojnic v obdobju 2017-2020 je svetnikom 
predstavila članica NO, ga. Barbara Galičič Drakslar.  
Povedala je, da je Nadzorni odbor Občine Šenčur (v nadaljevanju NO) pri pregledu izposoje 
stojnic v obdobju 2017 — prvo polletje 2020, ugotovil neskladna ravnanja glede na veljavno 
zakonodajo ter ne-transparentnost pri izposoji stojnic. 
Občina Šenčur razpolaga z 20 lesenimi stojnicami, ki so namenjene promociji lokalnih 
podjetnikov v okviru in izven občine Šenčur, na različnih prireditvah v občini, lahko pa jih 
najamejo tudi podjetja in posamezniki s sedežem izven občine. Oddaja stojnic se izvaja na 
osnovi pisne vloge za najem stojnic, poslane na Občino na predpisanem obrazcu, obračun 
pa se izvede na podlagi Cenika za oddajanje stojnic v najem, ki velja od 1. 9. 2016 dalje. 
Oddaja stojnice je možna tudi po drugačni ceni kot je navedena v ceniku ali brezplačno, na 
podlagi vloge o kateri odloča župan. 

Občina Šenčur je v obdobju 1. 1. 2017 — 30. 6. 2020 z oddajo stojnic realizirala 1.680 EUR 
prihodkov. Stojnice so bile oddane v najem spodaj navedenim pravnim subjektom: 

• Turistično društvo Bohinj 

• Občina Domžale 

• Nova Slovenija 

• Lista VID, Simon Kuhar 

• Slovenska ljudska stranka 

• Slovenska demokratska stranka 

• RTC Krvavec d. d. 

Občina posebne evidence za brezplačne oddaje nima vzpostavljene.  Iz prejete 
dokumentacije je razvidno, da je bila oddaja izvedena na osnovi prejetjih vlog kot tudi brez 
prejetih vlog. 

NO je zato v zaključku tega poročila podal sledeča priporočila in predloge za izboljšavo 
poslovanja Občine: 

• Vzpostavi se evidenco vseh izposoj, na podlagi pisnih vlog. 

• Dokumentacijsko se poenostavi postopek izposoje. 

• Opredelijo se pravne podlage za odobritev odstopanj od veljavnega cenika.  

• Uredi se prvo razmerje s prevoznikom stojnic. 
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• Izvede se po-kalkulacija cen (prouči se spremembo cenika npr. po oddaljenosti do 
20 km, 20-40 km in nad 40 km z zaračunavanje po km). 

• V pravnih poslih ravnanja s premičnim stvarnim premoženjem se odpravi nepravilnosti, 
ki izhajajo že iz Revizijskega poročila Računskega sodišča: -določitev skrbnika pravnega 
posla. 

O besedilu končnega poročila sta razpravljala svetnika g. Kuhar in g. Grašič, ki je dal pripombo, 
da je NSi za izposojo izdala naročilnico pa ni nikjer zavedeno.  
 
 

Ad. 13 
 

Predlog Sklepa o predlogu kandidatov za sodnike porotnike na Okrožnem sodišču v Kranju-
UMAKNJENA Z DNEVNEGA REDA. 

 
 

Ad.14 
 

Tekoče aktivnosti v občini je predstavil g. Puhar in povedal: 

• Zaključili smo z deli na Kranjski cesti. Naredili smo prevzem in so se pojavila določena 
vprašanja v zvezi z asfaltiranjem, na katera, če je bil naslovnik znan, smo odgovarjali, na 
anonimke nismo. Pri pregledu smo ugotovili določene pomanjkljivosti pri izvedbi 
asfaltiranja. Od izvajalca smo zahtevali, da izvede meritev ravnosti položene površine. 
Meritve je izvedel Zavod za gradbeništvo. Ugotovili smo, da je nekje v okviru, drugje izven 
predpisanih toleranc. Izvajalcu smo postavili zahtevo, da se problematičen del asfalta 
odstrani v celoti in nadomesti z novim. V kolikor bo vreme dopuščalo, bo v naslednjem 
letu, predvidoma do konca maja, od Šenčurja proti krožnemu krožišču Kranj-vzhod (cca 
420 m) položen nov asfalt. 

• Uredili smo otroško igrišče pri gasilskem domu na Lužah. 

• Zaključili smo z gradnjo krožišča pri Mercatorju. 

• Na UE smo posredovali vlogo za izdajo gradbenega dovoljenja za novogradnjo Blagneče 
hiše. 

• Nadaljujemo z gradnjo celotne infrastrukture v Prebačevem in Voklem. Predvidoma 
decembra bo položen prvi grobi asfalt zaradi boljše prevoznosti.  

• Država je na UE Kranj posredovala vlogo za izdajo gradbenega dovoljenja za gradnjo ceste 
Britof-Hotemaže. Na upravni enoti smo preverili, kako tečejo aktivnosti v zvezi z izdajo 
dovoljenja in so nam pojasnili, da so v fazi pregledovanja parcel. 

•  Aktivnosti tečejo tudi v zvezi z namakanjem. Izdelana je bila celovita presoja vplivov na 
okolje in bila poslana na ARSO, kateri je odgovoril, da jo moramo dopolniti v delu, ki se 
nanaša na hrup. 

• G. Štrajharja je zanimalo, kako se bo urejalo parkirišče pred Mercatorjem sedaj, ko je 
urejeno krožišče pred Blagnečo hišo. 

• G. Puhar je odgovoril, da se bomo obrnili na Mercator-službo za investicije, da pristopijo k 
sanaciji parkirišča. Parkirišče je v večjem delu v lasti občine, en del ob objektu pa je v lasti 
Mercatorja.  

• G. Kuhar je vprašal, če je krožišče pred Blagnečo hišo zgrajeno do konca. V smeri ceste 
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sever jug in obratno cestišče poteka zelo naravnost in ljudje ne ustavljajo in ne upoštevajo 
pravila prednosti.  

• G. Puhar je odgovoril, da smo s prostorom pri krožišču zelo omejeni. Ureditev je narejena 
bolj za tranzitni promet, za kmete, da se lahko vozijo. Na občini določene stvari zaznavamo 
in imamo pripravljene predloge. Predvsem je v takih primerih, ko se zadeva bistveno 
spremeni, kot se je pri gradnji omenjenega krožišča, bi lahko postavili dodaten znak-
spremenjena prometna signalizacija, vsaj dokler se ljudje ne navadijo. V tem delu je 
uvedeno območje kulturne dediščine Šenčur-vas. S prestavitvami znakov bomo poskrbeli, 
da bo zadeva  čim bolj varna in prilagojena uporabnikom. V ukrepe bomo vključili tudi 
projektanta, sicer pa čas dela svoje… 

• Ga. Umnik je povedala, da se dnevno vozi skozi krožišče Voklo-Šenčur in predlagala da se 
v rondoju posadi trajnice.  

• Župan je odgovoril, da je v otoku krožišča urejeno namakanje, videti se mora »življenje« 
zato bo nasajanje sezonsko. 

• G. Grašiča je zanimalo: 

• zakaj smo v rondoju pri Blagneči hiši položili granitne kocke in  

• možnost prestavitve prometnega znaka na Kranjski cesti za označbo konec naselja. 

• G. Puhar je odgovoril, da so kocke položene zaradi lažjega prehajanja traktorjev in 
kamionov ter avtobusov skozi krožišče in tudi vizualni učinek je boljši. Glede prestavitve 
znaka pa je povedal, da je znak približno tam, kot je bil v preteklosti.   

• Nadalje je g. Grašič dal poudarek še granitnim kockam, ko se pasova razvrščata in je g. 
Puhar odgovoril, da smo na ta način poskrbeli za varnejšo vožnjo.  

• G. Mohar je povedal, da so vaščani Prebačevega pohvalili komunikacijo z občinsko upravo 
in predsednikom VS g. Knificem, želijo pa več informacij glede terminskega plana kako in 
kdaj se bo zadeva izvajala.  

• G. Puhar je odgovoril, da je bil v Prebačevem skupni sestanek z vaščani. Gradimo tako kot 
je bilo vaščanom predstavljeno in sicer v smeri iz Žerjavke proti križišču za Voklo, kamor 
bodo izvajalci z deli počasi kmalu prišli. V Prebačevem je narejen obvoz v sodelovanju s 
predsednikom VS, z ljudmi komuniciramo. Podpisali smo tudi soglasje za pločnik in se 
zadevi dnevno prilagajamo.  

• G. Knific je dodal, da s krajani dobro sodelujejo, vprašanj je veliko. Vodja gradbišča g. 
Urban Ločan podaja vse informacije in krajani so zadovoljni. O vseh informacijah nisem 
obveščen, prihaja tudi do dezinformacij. 
 

 
Ad.15 

 
Svetniške pobude in vprašanja 

 G. Knific je pisno naslovil vprašanje na občinsko upravo; odgovor bo posredovan pisno.  
 Pobude Občinskega odbora SDS Šenčur:  
1. Svetniki Občinskega odbora SDS Šenčur dajemo pobudo za postavitev »Panoramske 

informativne table tik ob novem kolesarskem-peš počivališču, ki je na Kranjski cesti v 
Šenčurju. 
G. Puhar je povedal, da pobudo sprejemamo in jo bomo postavili. 

2. Svetniki OO SDS Šenčur dajemo pobudo za ureditev zadrževalnika vode — »Srjanski 
bajer«. 
G. Puhar je povedal, da zadevo vzdržujemo, kar ni, bomo posodobili. 

3. Podajajo dva predloga lokacije za trim stezo in sicer:  
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- Krožna trim steza »Srjanski hrib« 
- Trim steza Zlato polje« (začetek ŠP Šenčur — konec igrala na Miljah, 'Zlato polje je 

staro ime za ta predel/ozemlje). 
G. Puhar je dejal, da pobudo sprejemamo in jo bomo proučili. 

      4.   Svetniki OO SDS Šenčur dajemo pobudo za obnovitev oznak »Označitev ulic«. 
G. Puhar je povedal, da informacijske table odstranjujemo na podlagi vloge za 
odstranitev. Letos ne bomo obračunali komunalnih taks podjetnikom, če bo predlog 
sprejet na državni ravni.  

 Vprašanja Občinskega odbora SDS Šenčur: 

• Kako je s predlagano pobudo o vzpostavitvi projekta PROSTOFERJA? 
( V nekaterih občinah so zaradi manjših stroškov šli v »svoj projekt« in niso del 
Prostoferja, zato predlagamo, da naša občina stori enako — lahko predstavimo 
idejo). 
G. Puhar je dejal, da bo pobuda uvrščena v proračun za leto 2021. 

• Zanima nas kako se odvijajo zadeve v športnem parku Šenčur dotično z drsališčem? 
(Predlagamo, da bi izvedli začasno ledeno ploskev v športnem parku Rapa na Visokem 
da bomo lažje počakali drsališče v Športnem parku Šenčur). 
G. Puhar je dejal, da pobude ne podpiramo, športni park je v postopku legalizacije.  

• Kako je s predlagano pobudo o postavitvi droga s slovensko zastavo v centru Šenčurja? 
G. Puhar je povedal, da pobudo podpiramo. Vprašanje je lokacija, za občino je prava v 
centru Šenčurja, pri spomeniku krompirja.   

• Kaj je sedaj z realizacijo in postavitvijo »bajk parka«? 
G. Puhar je povedal, da bomo sredstva zagotovili v letnem proračunu. Predvideno imamo 
lokacijo na južni strani nadvoza nad avtocesto. Potekajo dogovori z lastniki zemljišč.  

 Ga. Weisseisen je poslala pisno pobudo za postavitev letne učilnice na podružnični šoli Olševek.  
Župan je povedal, da smo se odzvali in pridobivamo ponudbe za izbiro izvajalca.  

 G. Kuhar je povedal, da se v Srednji vasi na cesti mašijo meteorni jaški. 
G. Puhar je odgovoril, da smo na občinsko upravo prejeli e-sporočilo. Na lokacijo smo takoj 
poslali ekipo in jaške očistili. Od tedaj dalje nimamo informacij, da je še kaj narobe.  

 G. Štrajhar je dal pobudo, da se podjetnike za leto 2021 oprosti plačilo NUSZ in povedal, da je 
potrebno sanirati betonske zaplate pri Športnem parku Šenčur.  
Župan je odgovoril, da se za oprostitev plačila NUSZ ni odločila še nobena občina. Vprašanje 
bomo naslovili na Združenje občin Slovenije, obstajajo tudi pa drugi viri pomoči v gospodarstvu.  
 

Župan je svetnike seznanil, da bo tudi v letošnjem letu otroke obdaroval Miklavž, za način kako, še 
spremljamo navodila in priporočila NIJZ. Postavitev božično novoletne smreke in prižig lučk bo v 
petek, 4.12.2020, brez spremljajočega programa. Glasilo Jurij bo izšlo v začetku decembra, 
naslednja seja občinskega sveta je predvidena za sredo, 23.12.2020. 
 

Ob koncu seje se je župan vsem prisotnim zahvalil za udeležbo, svetnikom tudi za 
konstruktivnost in sodelovanje ter sejo zaključil ob 20.05 uri. 

Zapisala:      
Damjana Kastelic      

 

                                                                Župan:      

                                                                        Ciril Kozjek       


